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《七年级英语作文100字带中文（两篇）》

英语是一门全球通用的语言，它不仅是沟通的桥梁，更是文化的载体。在初中阶段，
大家要开始学习写英语作文，这里给大家整理了三篇初一英语作文，供大家学习。

七年级英语作文100字：我最喜欢的动物

Among all the animals, my favorite one is the adorable panda. With its black eyes and
fluffy black and white fur, the panda is undoubtedly the symbol of China.

Pandas are gentle creatures that feed on bamboo and live in high mountains areas. They
spend most of their time eating and sleeping, which makes them appear lazy but
adorable. What's more, pandas are endangered species, so they need our protection.

In short, pandas are not only cute and lovable, but also represent the beauty of our
motherland. I hope more and more people will take action to protect these lovely
creatures.

在所有的动物中，我最喜欢的动物是可爱的大熊猫。它黑黑的眼睛和黑白相间的茸茸
皮毛，无疑是中国的象征。

大熊猫是温顺的生物，以竹子为食，生活在高山区。它们大部分时间都在吃和睡觉，
这使得它们看起来懒散但可爱。更重要的是，大熊猫是濒危物种，所以它们需要我们
的保护。

总的来说，大熊猫不仅可爱、令人喜爱，还代表着我们祖国的美。我希望越来越多的
人会采取行动来保护这些可爱的生物。

七年级英语作文100字：快乐的周末

I always look forward to the weekend because it's the time when I can relax and do the
things I enjoy the most.

On Saturday, I usually wake up late and have a leisurely breakfast. Then, I spend some
time reading or watching my favorite TV show. In the afternoon, I like to go out with my
friends and have fun. We might go to the park, shopping, or just hang out at someone's
house.

On Sunday, I usually spend the morning doing chores and helping my parents around
the house. In the afternoon, I like to spend some quality time with my family. We might
have a barbecue or go for a walk in the park.
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I think weekends are important because they help us recharge and prepare for the week
ahead. I always feel refreshed and happy after a weekend.

我总是期待着周末，因为这是我可以放松和做我最喜欢的事情的时候。

周六，我通常会晚起，悠闲地吃早餐。然后，我会花一些时间阅读或观看我喜欢的电
视节目。下午，我喜欢和朋友出去玩。我们可能会去公园、购物，或者只是去某人家
聚会。

周日，我通常会在上午做家务，帮助父母打扫房子。下午，我喜欢和家人一起度过一
些高质量的时间。我们可能会烤烧烤或者去公园散步。

我认为周末很重要，因为它们帮助我们充电，为即将到来的星期做好准备。在周末结
束后，我总是感到焕然一新、心情愉快。
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